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Abstract (en)
The folder (1) has a leaf (2) made of Kraft paper, provided with a suspension bar (6) arranged near a flank (5) distal with respect to a bottom (3).
A reinforcing strip (8) is integrated with an external surface (23) of the leaf, and partially covers the surface of the leaf. The reinforcing strip is
continuously extended between a distal edge of the flank and a distal edge of another flank by overlapping with the bottom. The reinforcing strip is
made of polymer material or polymer-matrix composite material.

Abstract (fr)
Dossier suspendu (1) comprenant une feuille (2), qui définit un fond (3) et deux flancs (5) du dossier s'étendant à partir du fond, la feuille (2) étant
pourvue de moyens de suspension (6) disposés au voisinage d'un bord de chaque flanc (5) distal par rapport au fond (3). Le dossier (1) comprend
au moins une bande de renfort (8) solidaire de la feuille (2). Chaque bande de renfort (8) couvre partiellement une face (23) de la feuille (2) et
s'étend continûment entre le bord distal d'un premier flanc (5) et le bord distal du deuxième flanc en chevauchant le fond (3).
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